
Referat bestyrelsesmøde 03-04-2025 

3 april-2025 

Afbud: Helge og Tommy 

Opfølgning på generalforsamling 

Bestyrelsen konstituerer sig således: Steen Hallundbæk er formand, Helge Lorentzen er 
næstformand, Henrik Wolter kasserer, Søren Jensen, medlem, Johanne Østergaard 
medlem, Lars Lauridsen suppleant, Tommy Hansen suppleant 

 

Der skal afholdes møde med havnen vedrørende kontrakt. Planlægning af havnemøde 
kommer på dagsorden til næste bestyrelsesmøde. Der skal gennemgås lejekontrakt 
samt følgende: 

Elafgift – afregnes korrekt med moms eller ved en fejl med dobbelt moms? (Steen og 
gerne med deltagelse af Johannes Prahl) 

Huslejekontrakt(Henrik) 

Vand – dokumentation for at vand afregnes korrekt(Steen og gerne med deltagelse af 
Johannes Prahl)Aftales at der skal sættes en måler på som er gældende for det vand 
bådeklubben bruger. 

Vedrørende lejere i havnen, som skal være medlem i bådeklubben. Fast procedure for at 
bådeklubben får oplysninger op lejere fra havnen løbende(havnemøde)  

 

Fastsættelse af kontingent – drøftes at det skal der fokus på hvert år. Tages op på et af 
de næstkommende møder(juni) for det fulde overblik over kontingenter, stemmeret og 
medlemsskaber. Også medtænke dansk sejlunion. (muslinger, vil med vand, bridge, 
ungdom osv.osv.)  

 

Der skal laves opslag til klubhuset angående information til gæstesejlere og 
autocampere(Henrik). 

Regler for udlejning, skal opdateres på hjemmesiden(Steen) 

 

Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 

Herunder: 

Conventus (Regnskabsprogram og medlemsportal) 



Udsættes til næste bestyrelsesmøde(maj). 

  

Gulv i Køkken 

Helge har talt med forsikring som kræver vvs-rapport før taksator vurderer skade.  

Spørge forsikringen ved tilbagemelding om hvor lang tid de skal bruge til at reparere og 
stille op igen. Skal vi tømme skabene? Så udbedring af skade kan planlægges til der 
hvor klubhuset ikke er udlejet. Helge rykker for vvs-rapport og herefter taksator. 

 

Forsikring 

Helge har været i kontakt med Codan vedr bestyrelsesansvars- og IT forsikring. 
Kontakter nyt forsikringsselskab for konkurrerende tilbud (Helge). 

Steen kontakter Dansk Sejlunion for at høre om de har forsikringstilbud. 

 

Nyt fra udvalg i Strib bådeklub: 

Intet nyt fra udvalg. 

 

Evt. Intet til evt. 

 

Næste møde 8/5 kl. 18,30 

 

 


